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          JUDEȚUL HUNEDOARA 

CONSILIUL LOCAL AL ORAȘULUI  

                   GEOAGIU 

 

 

PROCES – VERBAL 

Încheiat azi  08.03.2024, ora 10,00,  în ședința extraordinara, convocată de îndată  

  a Consiliului Local al orașului Geoagiu 

 

 

Convocarea Consiliului Local Geoagiu în ședință ordinara s-a făcut prin Dispoziția primarului nr.  

152  din  07.03.2024, cu respectarea dispozițiilor legale. 

La ședință sunt prezenți toți cei 15 consilieri în funcție.    

În conformitate cu art. 137, alin (1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, ședința este 

legal constituită. 

Doamna Urșica Liliana - Rodica,  preşedintele de ședință ales prin Hotărârea nr. 1/30.01.2024, preia 

conducerea lucrărilor ședinței și informează că la ședință participă de drept domnul Primar Cărăguț 

Vasile, dna Cimpoeșu Maria - secretar general, iar în calitate de invitați sunt prezenți dl. Susan Marius – 

șef SRAADPP. 

 

Potrivit art. 138 alin. (15) din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, se dă citire procesului 

- verbal al ședinței din data de 28.02.2024, nu sunt obiecțiuni și este supus spre aprobarea consiliului 

local,  fiind aprobat in unanimitate de voturi. 

 

X X X 

 

Din partea dlui primar se prezintă următorul proiect al ordinii de zi:  

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea  modului de implementare a Programului naţional "Masă 

sănătoasă", la nivelul unității de învățământ Liceul Tehnologic Agricol ”Alexandru Borza” 

Geoagiu. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

 

Se supune la vot ordinea de zi prezentata, fiind  aprobata cu unanimitate de voturi. 

 

X X X 

 

La punctul unu  al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobarea  modului de implementare a Programului naţional "Masă sănătoasă", la nivelul 

unității de învățământ Liceul Tehnologic Agricol ”Alexandru Borza” Geoagiu. 

       Se prezintă raportul Direcției de Asistență Socială Geoagiu și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

        Discuții:  

        Doamna Președinte: Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai sunt si alte discutii? 

        Dl. Vlad Ovidiu: eu il felicit pe domnul Director al Liceului Tehnologic Agricol Geoagiu, domnul 

Cismașiu Octav, pentru că știu cât de mult a insistat pentru ca unitatea de învățământ să îndeplinească 

criteriile de selecție și să rămână în program. Îl felicit pentru că este un program foarte bun pentru toată 

lumea.  

       Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu 14 voturi ”pentru” și 0 voturi ”împotrivă”, atât 

pe articole cât și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  42/ 2024.   

 

X X X 



2 
 

 

Diverse: 

Dl. Piele Marcel: eu am fost sunat de mai multe persoane din Geoagiu Băi și mi-au trimis și niște 

poze, pe care le-am trimis pe grupul de whatsApp – Consiliul local, și rugămintea lor este să aduc la 

cunoștința consilierilor locali acele poze care arată stdiul drumului care leagă Geoagiu Băi de Renghet și 

să vă cer sprijinul dvs al consilierilor locali să convingem autoritatea locală ca să facă ceva pentru 

dumnealor. Au inceput lucrările de primăvară, rămân blocați pe acel drum, se trag unii pe alții cu 

tractoarele, nu știu cum să facă să ajungă să-și muncească pământul, de fapt. Acum eu sunt sigur, că 

dumnealor se uită dacă eu aduc în discuție problema ridicată de dumnealor, eu mi-am făcut făcut datoria 

față de cetățenii care m-au semnalat în acest sens. Mai departe, știți că nu mai depinde de 

mine!Mulțumesc! 

Dl. Primar: știm despre acestă situație de la Geoagiu Băi – Renghet, știm și de celelalte de la 

Cigmău, de la Homorod, Văleni, Mermezeu, după aprobarea bugetului local, ca să putem achiziționa 

materiale și a putea lucra pe aceste tronsoane de drum, s-a intervenit la drumurile de la Homorod, 

Mermezeu, Văleni, împreună cu cei de la Ocolul Silvic și ai noștri de la Serviciul de Gospodărie Publică 

in regie proprie au inceput la Cigmău, acolo ar fi de lucru luni, probabil luni sau marți dacă nu plouă, să 

finalizăm zona d ela Cigmău unde era foarte rău, și după aceea, materialul îl avem la baza sportivă, și 

vom intra pe zona Geoagiu Băi- Renghet.  

Dl. Vlad Ovidiu: doresc să spun că este o zi specială, Doamnelor, să știți că noi bărbații, de foarte 

multe ori, nu suntem capabili să recunoaștem cât sunteți de importante in viața noastră și fără 

dumneavoastră nu am reuși să facem foarte multe lucruri din ceea ce facem.   Așa că vă doresc La mulți 

ani! Multă sănătate și primăvară cât mai frumoasă. 

 

Nemaifiind alte probleme, doamna Președinte mulțumește pentru participare și declară închise 

lucrările ședinței. 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ                                                            SECRETAR GENERAL,                                                                         

       Urșica Liliana Rodica                                                                        jr. Cimpoeșu Maria 

 

 


